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Protokotl Årsmöte Gtava fiber ek 2023-04-26

Mötet öppnades av ordföranden Claes Pettersson och alla hälsades välkomna.

7. Till mötesordförande valdes Bengt Bengtsson

2. Anmälan av styrelsen till mötesekreterare valdes Tommy Hultberg

3. Till protokolljusterare valdes Oskar Michelsen och Hans G Andersson

4. Dagordningen fastställdes av mötet. Röstlängden fastställdes av mötet.

5. Röstlängd fasställdes. Bil. 1

6. Mötet fanns utlyst i behörig ordning.

7. Styrelsen verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse redogjordes för mötet. Bil. 2

8. Revisor Kjell Erik Åsberg gick igenom revisionsberättelsen. Revisorerna godkände styrelsens

arbete och rekommenderade styrelsen ansvarsfrihet.

9. Ansvarsfrihet. Årsmötet beviljade ansvarsfrihet för styrelsen

L0. Medlemsavgift. Årsmötet beslöt att nuvarande medlemsavgift på 600 kr skulle stå kvar även

under är 2023.

11. Arvoden. Beslut om att styrelse och revisonsarvode samt övriga ersättningar skall kvarstå

enligt tidigare beslutenligt. Styrelsen har 50.000 att fördela per år ersättningar för resor efter
inkommande med faktura enligt tidigare beslut.

12. Val

Ordförande Claes Pettersson 1år

§tyrelse ledamöter

Stefan Turk Castille 2 år

Björn Eriksson2är

Tommy Hultberg 2 år

Ersättare

Roger Blunck L år

MariLSiverssonlår

Lars Hjalmarsson 1 år

Revisorer

Annette Sörensen 2 år
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Kjell Erik Åsberg 2 år

Katarina Ekwall 1år

Valberedningen

3 ledamöter varav en sammakallande utsågs av årsmötet.

Roland Eriksson

Bengt Bengtsson

Christina Michelsen

13. lnformation från styrelsen

Borgensåtagande från kommunen kommer att förnyas i maj månad. Vi har tidigare betalat av

en del på lånet pga. att räntan steg. I början var räntan L,6%för ett år sedan och nu är den

4,5 yo. Mätningar av nätet har gjons och vi kan konstatera att vi har ett mycket säkert nät. Vi

har även 3 redundanser; Arvika , Årjäng , Säffle. Vi har ett problem som vi inte diskuterat

tidigare om anslutningsavgiften till vårt nät. Just nu är det faktiskt kostnad, 12.000 +

grävningskostnad. Arvika kommunnät, AKNAB, har 25.000 kr i avgift. Eftersom Glava fibernät
är ett byggdeprojekt så förordar vi att fastboende som nu vill ha fiber anslutning skall betala

25.000 kr i anslutningsavgift. Samma avgift som AKNAB. Årsmötet förordar att vi erbjuder
nya anslutningar för fastboende till som mest 25.000 kr men styrelsen har att fatta beslut i

denna fråga vid nästa styrelsemöte.

Vi har några som inte har betalt medlemsavgiften. Vi kommer att för dem belasta deras konto
när nätet säljs med motsvarande summa som inte inbetalats.

ljanuari2025kan viförsälja nätet. Vikan göra det innan medn det skulle medföra mycket

arbete så vår inställning är att försälja det januari 2025

14. Motioner lnga motioner har inkommit

15. övriga frågor Inga Övriga frågor anmäldes

l-6. Avslutning. Mötes ordföranden avslutade mötet

Oscar Michelssen Hans G Andersson
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Claes Pettersson
Björn Eriksson
Tommy Hultberg
Pär Arne Andersson
Eva Solheim
Stefan Castille
Jonas Karlsson

Roger Blunck
Erica Ojemark Strewlecka
Lars Hjalmarsson

ordförande
vice ordförande
sekreterare
kassörtomjanuari-23
kassör frän februari -23
styrelseledamot
styrelseledamot

ersättare
ersättare
ersättare
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Förva ltn i n gs berättelse

Styrelsen för Glava Fibernät ekonomisk förening, 769630-0511, får härmed avge årsredovisning för
räkenskapså ret 2022.

Verksamheten

Allmänt om verksamheten
Föreningen som har sitt säte i Arvika kommun registrerades 2015 och har till uppgift att främja
rnedlemmarnas ekonomiska intressen genom att via ett lokalt fibernät för bredband tillhandahålla
rnedlemmarna nätkapacitet för bl.a data-och telekommunikation.

Styrelsen för Glava fiberförening har hafi följande sammansättning:

Verksamheten under året
Under 2022 har vi återgått till normala umgängesformer och lämnat Covid bakom oss. Fiberföreningen
är nu i ett lugnare skede då vi är i ett förvaltningsläge. Ater igen så konstaterar vi att nätet har fungerat
ytterligt väl under året med endast få problem som har krävt handpåläggning. Vi kan kort och gott
konstatera att fibernätet är en stor tillgång för oss Glavabor som har valt uppkoppling till fibernätet.

Möten
Förening har haft 4 styrelsemöten under året som hållits på bygdekontoret i Semnebyn. Vi har haft ett
årsmöte på bygdekontoret Glava.

Anslutningar
Vid årets slut hade vi 434 anslutningar och 97-98 % av de fastboende hade tillgang till föreningens nät.
Ett bra resultat, vi känner inte till någon med den anslutningsgraden. Vi har grävt och plojt ner ca 10 mi
fiber inom föreningens område. Under året har två nya anslutningar tillkommit och vi har för dagen
forfrågningar om ytterligare tre ansl utnngar.

Ekonomi
För den ekonomiska redovisningen i verksamhetsberättelsen hänvisar styrelsen till bilagd ekonornisk
redovisning för verksamhetsåret men ekonomin får anses mycket god även om den vid anblicken ser
dålig ut. Detta bereor på att vi gjort stora avskrivningar samt betalat av vårat lån med 2 miljoner for att
undvika räntekostnader. Med nuvarande ränta så sparar vi in 70.000 per år.

Styrelseförändringar
Under andra halvåret2022 har 3 ledamöter i styrelsen avsagt sig vidare uppdrag inför 2023. Henrik
Stomberg och Barbro Stomberg slutar med ålderns rätt och Pär Arne Andersson slutar for att han
fyttat tillbaka till Laholm.

Nätet
Glava fibernät är ifullt ägo av Glava fiber med redundanser mot Arvika, Arjäng samt Säffle. Däremed
har vi säkarat upp vårt nät från att få massiva avbrott.
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Samarbetsavtal
Vi har ett samarbetsavtalet med Arvika Kommunnät AB sedan 2018. Detta är färdigforhandlat under
2020. Föreningens ersättning från tjänsteoperatörerna s.k. pay-back stiger allteftersom pga att folk i

allmänhet förser sig med allt flera kanaler och några har gått över till fiber fr'ån parabol. Dock finns det
attjobba på just i denna sak.

Ledningsrätt
Under året har Jan Wikner varit hos oss och presenterat kartor som vi har till ledning for vilka
markavtal som skall kompletteras. Wikners arbete redovisades strax efter sommaren. Vi har
konstaterat att vi har ca 140 avtal som skall kompletteras. Det kostar en slant men det gör vårt nät
ännu mera attraktivt samt att det blir mera lättskött. Priset för ledningsrätt är väl satsade pengar. Vi
räknar med en process på två år för tillskapande av ledningsrätt.

Driftkostnad för nätet efter övertagande
Vi ha under året haft en kostnad pä 233 000 tkr för drift och underhåll

Funktion
Vi kan slutligen konstatera att nätet fungerar på ett bra sätt för våra medlemmar. Kommunnät har
byggt ut nätet så våra anslutningar till ornvårlden har kopplats in. Risken för stora avbrott har därmed
minimerats. De avbrott vi har haft är en avgrävning samt en box som stångats ner av några kor på ett
gärde iAs i somras.

Medlemslistor
h/edlemslistorna har uppdaterats under 2022 och kommer så att göras fortsättningsvis med just det
arbtet är svårt utan ledningsrätt.

§ekretesspolicy
Ett dokument orn sekretesspolicy runt GDPR tillskapades under året,

Arvodenlersättningar
En omarbetning av styrelsearvoden har gjorts under året för att få en mera rättvis fördelning av pengar
i förhållande till arbetsuppgift.

Flerårsöversikt
2022 2021 2020

Belopp i kr
241 I

Nettoomsättning
Resultat efter finansiella poster
Soliditet, %

Förändringar i eget kapital

607 542
56 606

76

539 606
-83 738

58

1 032 321
71 121

58

lnbetalda
insatser

691 502
-229 321

57

Fritt eget
kapital

Vid årets början
Arets resultat

Vid årets slut

5 154 000 -240607
56 606

5 154 000 -184 001

Resultatdisposition

Balanseras i ny räkning -199 001

Summa -199 001
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Balansräkn
Belopp i kr lVof 2022-12-31 2021-12-31

TILLGANGAR

Anläggningstillgångar

I m m ateriel la a n I ägg n i ngsti I I gån ga r
Ledningsrätt

Summa immateriella anläggningstillgångar

M ateriel I a a n lägg n i ng sti I lg å ng a r
Fiberanläggning
Inventarier, verktyg och installationer
Summa materiella anläggningstillgångar

Summa anläggningstillgångar

OmsättningstillEångar

Kortfri stig a ford ri ng ar
Kundfordringar
Övriga fordringar
Förutbetalda kostnader och upplupna intäkter
Summa kortfristiga fordringar

Kassa och bank
Kassa och bank

Summa kassa och bank

Summa omsättningstillgångar

SUMMA TILLGÅNGAR

49 649

4

49 649

6 085 337
63 5'16

6 203 866
127 431

6 148 853 6 330 897

6 198 502 6 330 897

15 900
31 116

254 035

6 000
4 282

161 561

301 051 171 843

49 588 2 006 941

49 588 2006941

350 639 2 178 784

6 549 141 8 509 681



&
v urlt

å$
Glava Fibernät ekonomisk förening
769630-051 1

Balansräkning
Belopp ikr Not 2A22-12-31 2021-12-31

EGET KAPITAL OCH SKULDER

Eget kapital

Bundet eget kapital
lnbetalda insatser

Summa bundet eget kapital

Fritt eget kapital
Balanserat resultat
Arets resultat

Summa fritt eget kapital

Summa eget kapital

Långfristiga skulder
Övriga skulder till kreditinstitut

Summa långfristiga skulder

Kortfristiga skulder
Leverantörsskulder
Övriga skulder
Upplupna kostnader och förutbetalda intäkter

Summa kortfristiga skulder

SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER

5 154 000 5 154 000

5 154 000 5 154 000

-240 607
56 606

-156 869
-83 738

5

-184 001 -240 647

4 969 999 4 913 393

1 475 000 3 475 000

1 475 000 3 475 000

17 823
a-7 E

85 444 121 288
104 142 121 2BB

6 549 141 8 509 681
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Noter

Belopp i kr om inget annat anges.

Not 1 Redoyisningsprinciper
Årsredovisningen har upprättats ienlighet med Årsredovisningslagen och BoKöringsnämndens
allmänna råd BFNAR 2016:10 Arsredovisning i mindre företag.

Not 2 Nettoomsättning
2022-CI1-01-
2422-1 2-31

2021-01-01-
2021 -1 2-31

Fiberanslutningar
Kick-back Arvika Kommunnät
Drift och underhåll medlemmar
Övriga intäkter

Summa

26 200
332 929
212 514

35 899

647 542 539 606

2022-12-31 2021-12-31

11 000
323 122
245 484

Not 3 Fiberanläggning

Ackumulerade anskaffningsvärden :

Vid årets början

Vid årets slut
6 559 453 6 559 453
6 559 453 6 559 453

-1 18 529
-237 058
-1 1B 529

-118 529 -355 587

6 440 924 6 203 866

Ackumulerade avskrivningar enligt plan:
Vid årets början
-Arets avskrivning anskaffningsvärden

Vid årets slut

Redovisat värde vid årets slut

Not 4 lnventarier, verktyg och installationer
2022-12-31 2021-12-31

Ackumulerade
-Vid årets början

Vid årets slut

Ackumulerade avskrivningar enligt plan
-Vid årets början
-Arets avskrivning anskaffningsvärden

Vid årets slut

Redovisat värde vid årets slut

Not 5 Övriga skulder till kreditinstitut

317 576 317 576

317 576

-190 545
-63 515

317 576

-127 430
-63 515

-2s4 A6A -190 545

63 516 127 031

2022-12-31
Belopp varmed skuldposten förväntas betalas

975 000efter mer än fem år efter balansdagen

975 000
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Röstlängd

Claes Pettersson

Tommy Hultberg

Bengt Bengtsson

Eva Solheim

Hans G Andersson

Lars Hjalmarsson

Mirja Jordan

Oscar Michelsen

Christina Michelsen

Björn Eriksson

Kjell Erik Åsberg

Thorbjörn Gustafsson

Sven Englund

Nils Eriksson

Berit Engquist

Jonas Karlsson


